
سرپرســت اداره کل تعاون کار و 
رفــاه اجتماعی هرمزگان ضمن تقدیر 
از حمایت اســتاندار هرمزگان مبنی بر 
اشتغال نیروهای بومی در صنایع استان، 
گفت: آماده ایم متناســب با نیاز صنایع 
و شــرکت ها و کارفرمایــان، نیروی 
متخصص بومی متناســب با نیاز آنها را 

معرفی کنیم. 
مجتبی معین وزیری با اشــاره به 
اینکه سهم اشــتغال نیروهای بومی در 
صنایــع قابل قبول نیســت، افزود: در 

حوزه اشــتغال در صنایع باید متناسب 
با نیــاز صنایع و نیاز بــازار کار نیروی 
متخصص را شناسایی کنیم و بر همین 
اساس وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی 
سامانه جستجوی شغل راه اندازی کرده 
که هم افراد جویای کار و هم کارفرمایان 
اطلاعات شــغلی خود را در این سامانه 
بارگــذاری می کننــد و خروجی این 
سامانه می تواند مجموعه وزارت تعاون 
کار و رفاه اجتماعی در اســتان را جهت 
شناســایی و مهارت آموزی نیروهای 

بومی ساکن استان کمک کند.
وی افــزود: طــی رایزنی های 
صورت گرفته و حمایت قاطع استاندار 
محترم هرمــزگان که جا دارد همینجا 
از ایشــان تشــکر کنم صنایع موظف 
هســتند نیروهای مورد نیاز خود را از 
جوانان جویای کار بومی تامین کنند و 
مجموعه وزارت مردم در استان موظف 
هستند متناسب با نیاز صنایع آموزش و 
مهــارت افزایی را در اولویت کار خود 

قرار دهند.
معین وزیری با اشاره به ضرورت 
تغییر فرهنگ کار و اشتغال در هرمزگان، 
عنوان کرد: استان هرمزگان ظرفیت های 
بالایی در حوزه هــای مختلف دارد و 
برنامه دولت حمایت از کسب و کارهای 
خرد و مشاغل خانگی است و چنانچه 
جوانان دیدگاهشان به سمت کارآفرینی 
و مهارت آموزی  باشد وزارت تعاون کار 
و رفاه اجتماعی در کنار سایر وزارتخانه 
های دولت آموزش جوانان را در صدر 
برنامه هــای اشــتغال دارد که پس از 
مهارت آموزی فرد در رشته مورد علاقه، 

تسهیلات بانکی متناسب با مهارتشان به 
اینگونه افراد پرداخت می شود و این افراد 
می توانند علاوه بر ایجاد شغل دلخواه 
خود برای دیگران هم اشتغال ایجاد کنند 
و باز هم دولت به ازای هر فرد بیکار که 
جذب بازار کار می شــود به کارفرما که 
همان کارآفرین باشد تسهیلات متناسب 

را پرداخت می کند.
سرپرســت تعــاون کار و رفــاه 
اجتماعی هرمزگان در پایان خاطرنشان 
کرد: تغییر فرهنگ اشتغال از کار کردن 
برای دیگران تا کارآفرینی برای خود با 
توجه به حمایت های دولت می تواند در 
استان هرمزگان با توجه به ظرفیت های 
که در حوزه دریا و آبزیان، کشــاورزی، 
صنایع دســتی و مشــاغل خانگی و 
سایر منابع خدادادی، انقلابی در حوزه 
اقتصادی و معیشت خانواده ها به وجود 
بیــاورد و همه ظرفیت هــای مان را به 
میدان آورده ایم تا از اوایل امســال تغییر 
و تحولات را در ســفره مردم ببینیم و با 
کمک و مشــارکت مردم این اتفاق دور 

از انتظار نیست.

اقتصاد کیش 

44424999
سازمان آگهی ها 

دوشنبه 22 فروردین  1401 ،9 رمضان 1443 ، 11  آپریل  2022، شماره 3940 ، صفحه3

  اقتصاد کیش -  استاندار هرمزگان گفت: طرح توسعه سیمان با راه اندازی 
خط تولید جدید به ظرفیت روزانه سه هزار تن سیمان در استان اجرایی می شود.

مهدی دوستی در دیدار با مدیرعامل هلدینگ سرمایه گذاری سیمان افزود: 
هرمزگان تنها منطقه ای است که امکان اجرای طرح توسعه سیمان در آن وجود دارد 
و بر اساس گفت  و گوی انجام شده، یک خط تولید حداقل با ظرفیت تولید روزانه 

سه هزار تن سیمان در قالب طرح توسعه سیمان هرمزگان ایجاد می شود.
وی ادامه داد: هرمزگان به دلیل مزیت های فراوانی که در بخش های مختلف 
دارد و همچنین با مشوق هایی که برای سرمایه گذاری در حوزه های مختلف پیش 
بینی شده، می تواند مکان امنی برای توسعه فعالیت های صنایع  بزرگ و تشکیل 

زنجیره پایین دستی باشد.
عضو مجمع نمایندگان هرمزگان نیز در این نشست، با قدردانی از  استاندار 
هرمزگان، نحوه تعامل ایجاد شــده بین بخش هــای مختلف مدیریتی و کارکنان 
مجموعه سیمان هرمزگان را از جمله اقدام های مؤثر مدیرعامل این مجموعه برای 
ایجاد وحدت رویه بین تمامی بخش ها و عاملی برای پیشبرد مطلوب مسائل جاری 

این شرکت برشمرد.
احمد مرادی افزود: افزایش ظرفیت تولید ســیمان هرمزگان به منزله ایجاد 

اشتغال بیشتر است که می تواند بخشی از نیاز بازارکار هرمزگان را پوشش دهد.
یاد آور شد: به منظور راه اندازی و عملیاتی شدن طرح  توسعه سیمان هرمزگان، 
در کنار بهره گیری از توان بخش اجرایی، از ظرفیت های ملی نیز بهره خواهیم برد.

هم اکنون اســتان هرمزگان یک کارکانه سیمان ۶هزارتنی در بندر خمیر دارد 
که جوابگوی نیاز استان نیست وبخشی از آن از استانهای همجوار تامین می شود.

سهم اشتغال نیروهای بومی در صنایع هرمزگان 
قابل قبول نیست

  اقتصاد کیش -  سرپرست اداره کل تعاون کار و رفاه اجتماعی هرمزگان ضمن تقدیر از حمایت استاندار هرمزگان مبنی بر اشتغال نیروهای بومی در 
صنایع استان، گفت: آماده ایم متناسب با نیاز صنایع و شرکت ها و کارفرمایان، نیروی متخصص بومی متناسب با نیاز آنها را معرفی کنیم.

 خط جدید تولید سیمان با ظرفیت 
۳هزارتن در هرمزگان ایجاد می شود

برنامه توسعه زیرساخت های فناوری در 
شهرستان های غرب هرمزگان وجود دارد 

  اقتصاد کیش - رییس پارک علم و فناوری هرمزگان گفت:  لازمه و زیربنای 
دانش بنیان شدن اقتصاد و تولید در جامعه اعتقاد به علم و فناوری است.

علی فتی اظهار داشت:  برای شکوفا کردن اقتصاد کشور و افزایش و رقابتی 
کردن تولید با وجود شرایط تحریمی هیچ راهی غیر از دانش بنیان کردن اقتصاد و 

صنایع وجود ندارد.
وی ادامه داد: دانش بنیان تا امروز کلمه ای تجملی و مختص یکسری از صنایع 
بود و مقام معظم رهبری سال گذشته اشاره کردند که چرا صنایع بزرگ کشور دانش 

بنیان نشده اند و این مساله مهم ماست.
وی اضافه کرد:  شرکت های دانش بنیان مستقر در پارک ها آنچنان بزرگ و 
تأثیر گذار در اقتصاد کشور نیستند اما شرکت های بزرگ مانند پالایشگاه نفتی مانند 
ستاره خلیج فارس، پالایشگاه نفت بندرعباس دانش بنیان شوند تأثیر بالایی در 

اقتصاد اثر بالایی دارند.
رییس پارک علم و فناوری هرمزگان افزود:  اگر این ها دانش بنیان و متکی بر 
علم و فناوری شوند نمود بالایی در جامعه خواهند داشت، به عنوان مثال رهبری 
تاکیدی بر دانش بنیان شدن خودروسازها داشتندو اگر دستاوردهایی در حوزه نانو 

و سایر حوزه ها داریم چرا در حوزه خودروسازی اینگونه نیست.
فتی یادآور شد:  لازمه و زیربنای دانش بنیان شدن اقتصاد و تولید در جامعه 
اعتقاد به علم و فناوری اســت و تا زمانی که این پیش زمینه ایجاد نشــود و بازار 
انحصاری باشد مانند حوزه خودروسازی کشور و صنایع نفت و گاز به دلیل رقابتی 

نبودن بازار، احساس نیازی به دانش بنیان شدن شکل نمی گیرد.
وی گفت: اگر بازار با حفظ منافع مردم رقابتی باشد بی شک خودروسازها 
برای دانش بنیان شدن تلاش می کنند، برای مثال بودجه امسال پارک علم و فناوری 
هرمزگان ۱۲۵ میلیارد ریال بوده که نسبت به سایر اداره های دولتی عدد و رقم پایینی 
است و اگر یک هزار میلیارد ریال بود به جای ۱۰ نفر نیرو ۵۰ نفر نیرو برای کارهایی 

که همان ۱۰ نفر انجام می دهند استخدام می کرد.
عضو هیات علمی گروه مهندسی صنایع دانشگاه هرمزگان بیان کرد:  بهره وری 
زمانی رخ می دهد که رقابت وجود داشته باشد و مشکل صنایع مساله بهره وری 
است که از طریق شرکت های دانش بنیان محقق می شود و اگر بخواهیم محصول 
به روز و با فناوری بالای در تولید برسیم بایستی از مسیر شرکت های دانش بنیان 

عمل کنیم.
مزیت شرکت دانش بنیان در دانش و فناوری است

رییس پارک علم و فناوری هرمزگان خاطر نشــان کرد:  مساله اول اعتقاد 
به علم و فناوری، کار پژوهشــی و دانشــگاه و این است که اگر کاری از مسیر 
پژوهش انجام شود نتیجه اش مهم است و دیگر اعتقاد به جوانان کشور است و 

این بسیار اهمیت دارد.
وی ابراز داشت: جنگ هشت ساله را جوانان فرماندهی، مدیریت و راهبری 
کردند و اکنون هم هرم سنی جوانانی که مدیران شرکت های دانش بنیان را تشکیل 

می دهد در همان سن سرداران دوران دفاع مقدس قرار دارد.
به گفته فتی، شــرکت های دانش بنیان و کسانی که در حوزه علم و فناوری 
فعالیت می کند هیچ گاه زیاده خواه نبوده و به دنبال رانت و دور زدن قانون و مقررات 
نیستند چونکه مزیت شرکت خود را در فناوری می داند و در واقع هم همین بوده و 
مزیت شرکت دانش بنیان در دانش و فناوری است و زمانی که کار نو باشد هیچ گاه 

نیاز به سفارش و رانت و دور زدن قانون وجود ندارد.
وی ادامه داد:  نیاز است همانطور که دانشگاه ها با مراکز علم و فناوری دنیا در 
ارتباط هستند شرکت های دانش بنیان هم با جهان در ارتباط باشند اما ۲ سوم ۱۰ 

سال گذشته تحریم بوده اند و اکنون هم کشور تحریم است.
عضو هیات علمی گروه مهندسی صنایع دانشگاه هرمزگان تاکید کرد: اتفاقاً 
کشور در زمینه موضوع های علمی و فناوری تحریم شده و دستاوردهای خوبی 

هم داشته است و و دستاوردهای آن ها در کشور استفاده می شود.
فتی با بیان اینکه نظر مقام معظم رهبری بر صادرات محصول های دانش بنیان 
است، تاکید کرد:  باید تحریم ها برداشته شده و بتوان با مراکز علمی و فناوری ارتباط 
داشته و بتوانیم این محصول های دانش بنیان را صادر کرد.وی اضافه کرد: مپنا نمونه 
یک شرکت دانش بنیان است که توانسته محصول های خود را به آفریقای جنوبی 
صادر کند، در آفریقای جنوبی و عراق نیروگاه طراحی کند، این شــرکت در اکثر 
حوزه ها پیشرو است.رییس پارک علم و فناوری هرمزگان ابراز داشت: مپنا حجم 
صادرات خوبی دارد و مد نظر مقام معظم رهبری هم صادرات محصول های دانش 

بنیان و رفع موضوع هایی که مردم به طور روزانه درگیر آن ها هستند.
دانش بنیان ها کمتر به موضوع ها و مسایل مورد نیاز مردم پرداخته اند

فتی گفت:  حوزه دانش بنیان بیشــتر به موضوع هایی پرداخته که مورد نیاز 
صنعت یا بخش های خاصی باشد و به موضوع های روز مردم نپرداخته است، به 
عنوان مثال شرکت دانش بنیان تولید خودروی با کیفیت انجام نداده و محصول های 

دانش بنیان چندان مشکل های حوزه کشاورزی را هدف قرار نداده است.
وی افزود: یا در زمان کرونا با وجود اینکه کشور تحریم شده عمل کرد چندان 
بدی نداشت و شک نکنید اگر کشوری به این میزان مورد تحریم قرار گیرد و شیوع 

بیماری همه گیر کرونا هم بر آن افزوده شود به زمین می خورد.
عضو هیات علمی گروه مهندسی صنایع دانشگاه هرمزگان تاکید کرد: اما ایران 
هیچ گاه در زمان کرونا دستش را جایی دراز نکرد و تنها در برابر تمام مشکل های 
این بیماری ایستاد، این شعار نیست و در کشور ماسک، ونتیلاتور، کیت تشخیص 
کرونا تولید و حتی صادر کرده ایم،  اگر شرایط به گونه ای باشد که تحریم ها برداشته و 
ارتباط ها با سایر کشورها افزایش یابد رشد و شکوفایی شرکت های دانش بنیان چند 
برابر می شود.فتی اظهار داشت:  بسیاری از شرکت ها نیاز به تجهیزات آزمایشگاهی 
و مواد اولیه با فناوری بالا دارند که در کشور تولید نمی شود و یا مجور می شوند 
دسته چندم بخرند که این هزینه تولید را افزایش می دهد و محصول را از حالت 
رقابتی بودن خارج می کند.وی یادآور شد: چنانچه تحریم ها برداشته شود رشد 
و شــکوفایی در حوزه دانش بنیان ها و در حوزه صادرات و تعداد شرکت های 
دانش بنیان می تواند چند برابر شود و تقاضای مقام معظم رهبری افزایش تعداد 

شرکت های دانش بنیان و گفتمان سازی در این زمینه در جامعه است
برنامه توسعه زیرساخت های فناوری در شهرستان های غرب هرمزگان وجود 
داردفتی بیان کرد: همچنین توسعه زیرساخت های فناوری در شهرستان های غرب 
هرمزگان هم در برنامه پارک علم و فناوری اســتان قرار دارد و ســاختمانی هم با 
همکاری شــهرداری بندر کنگ برای این منظور درحال آماده شدن است تا یک 

مرکز در شهرستان بندرلنگه راه اندازی شود.
وی توضیح داد: شــهرداری بندرکنگ در حال احداث ساختمانی برای یک 
مرکز مطالعات است که بخشی از آن ساختمان به مرکز رشد زیر مجموعه پارک 
علم و فناوری اختصاص خواهد یافتُ البته ساختمان قبلی اداره بهزیستی بندرلنگه 
در شهر بندرلنگه هم مکان مناسبی است که اداره بهزیستی ساختمان جدیدی برای 

خود احداث کرده و در آن مستقر شده است.

سرپرست اداره تعاون کار و رفاه اجتماعی هرمزگان:

پیگیر اخذ تسهیلات جهت حمایت 
مالی از باشگاه های ورزشی هستیم 

  اقتصاد کیش -   سرپرســت اداره کل ورزش وجوانان اســتان هرمزگان 
گغت: طبق آیین نامه های وزارت ورزش وجوانان باشــگاه ها براساس متراژ و 
تجهیزات رتبه بندی خواهند شــد و سعی داریم در سالجاری با اخذ تسهیلات 

از وزارت از باشگاه های ورزشی سراسر استان حمایت کنیم. 
حســین اخلاقی رئیس هیات بدنسازی و پرورش اندام هرمزگان، فرشید 
افشــار دبیر هیئت، صمیه کمالی نائب رئیــس هیئت به همراه اعضای هیئت با 
خادمی سرپرســت اداره کل ورزش و جوانان در محل سالن جلسات اداره کل 

دیدار و گفتگو کردند.
مظفر خادمی در این دیدار، افزود: هیئت بدنسازی و پرورش اندام استان در 
سال های اخیر رشد چشمگیری به لحاظ فعالیت های متعدد ورزشی و برگزاری 

مسابقات مختلف در استان داشته است.
وی اظهار کرد: هیئت بدنسازی و پرورش اندام استان با تشکیل تیمی قوی 
و تخصصی فعالیت های زیادی در حوزه برگزاری مسابقات ،آموزش و ...انجام 
داده اند و در بحث آموزش و تربیت مربیان توجه ویژه داشته باشید تا مربیان با 

دانش بیشتری فعالیت داشته باشند.
خادمی بیان کرد: طبق آیین نامه های وزارت ورزش وجوانان باشــگاه ها 
براســاس متراژ و تجهیزات رتبه بندی خواهند شــد و سعی داریم در سالجاری 
با اخذ تسهیلات از وزارت از باشگاه های ورزشی سراسر استان حمایت کنیم.

سرپرست اداره کل ورزش وجوانان هرمزگان تصریح کرد: جهت بازرسی 
از عملکرد باشــگاه ها، تیم و کارگروهی متشکل از همکاران اداره کل و اعضای 
هیئت تشــکیل خواهد شــد تا بر روند فعالیت های باشگاه های ورزشی استان 

نظارت داشته باشد.
در ادامه این جلسه رئیس هیئت بدنسازی و پرورش اندام استان هرمزگان 
بیــان کــرد: از زمان تصدی بنده فعالیت ها و برنامه های زیادی جهت رشــد و 
توسعه ورزش بدنسازی و پرورش اندام در استان انجام گرفته است که امیدوارم 
با حمایت اداره کل و ورزشــکاران بدنســازی بتوانیم مسیر موفقیت را بیش از 

پیش دنبال کنیم.
وی با اشاره به اینکه از بانوان ورزشکار رشته بدنسازی رشد چشمگیری در 
این رشته را شاهد بوده ایم و بانوان بدنسازی استان درخواست حمایت بیشتری 
را دارند، خاطرنشان کرد: هیئت های ورزشی رسالتی مهم در اجرای برنامه های 
ورزشی دارند و همواره با تعامل و همکاری اداره کل ورزش وجوانان در جهت 
رشد و توســعه این رشته ورزشی با برنامه ریزی صحیح درصدد هستیم تلاش 

کنیم تا شاهد اتفاقات خوبی در استان باشیم.

بازارچه ملوانی جزیره هرمز توسعه پیدا می کند
  اقتصاد کیش - رئیس ســازمان 
صنعــت، معدن وتجــارت هرمزگان 
گفت: ایجاد نمایندگــی اتاق اصناف 
برای ساماندهی صنوف در این جزیره 
و ســاماندهی بازارچه های ملوانی، می 
تواند به عنوان یک ظرفیت برای توسعه 

بخش بازرگانی باشد. 
خلیل قاســمی افزود: در جلسه 
توسعه زیر بنایی جزیره هرمز مقررشد 
مصالح برای ایجاد جاده های دسترسی 
و رینگ دور جزیره هرمز توسط سازمان 
صنعــت، معــدن و تجــارت تامین و 
جهت احداث این پــروژه به اداره راه و 

شهرسازی تحویل شود.

وی دیگر مصوبات این نشست را 
رفع مشکل رونق بازارچه ملوانی هرمز و 
فعالیت ورود شناورهای هرمز برشمرد 
و اظهار کرد: در این خصوص مقرر شد 
ورود و توزیــع کلیه کالاهای ملوانی از 
جزیره هرمز به سایر نقاط استان با ارایه 
فاکتور فــروش بازارچه ملوانی هرمز 

بلامانع باشد.
قاسمی به توسعه بازارچه ملوانی 
هرمز پرداخت و بیــان کرد: موضوع 
صــدور مجوز فعالیــت پیله وری به 
جزیره هرمز و اخذ مجوز از کمیسیون 
ماده ۱۲ آیین نامه ساماندهی مبادلات 
مــرزی از دیگــر موارد مهــم در این 

نشست بود.
رئیس ســازمان صنعــت، معدن 
وتجــارت هرمــزگان  در پایان ضمن 
اشــاره به ایجاد نمایندگی اتاق اصناف 

برای ساماندهی صنوف در این جزیره، 
خاطرنشان کرد: بازارچه های ملوانی را 
می توان بعنوان یک ظرفیت برای توسعه 

بخش بازرگانی برشمرد.

رییس پارک علم و فناوری هرمزگان: استاندار هرمزگان :

رئیس سازمان صنعت، معدن وتجارت هرمزگان ؛

سرپرست اداره کل ورزش وجوانان هرمزگان:


